
UCHWAŁA NR XIII/106/2019
RADY MIEJSKIEJ W BARDZIE

z dnia 19 grudnia 2019 r.

w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie 

Na podstawie art. 18b ust. 1 ustawy z 08.marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 506 ze 
zm.) w związku z art. 9 ust. 2 oraz art. 6 ust. 2 ustawy z 11.07.2014 r. o petycjach (Dz. U. z 2018 r. poz. 870), Rada 
Miejska w Bardzie uchwala się, co następuje: 

§ 1. Uznaje się, że wniesiona w dniu 4 grudnia 2019 r. petycja w interesie publicznym w zakresie przepisów 
prawa miejscowego - punkt 1 petycji – w części dotyczącej apelu, aby „wszystkie miejsca publiczne służące jako 
parkingi przed kościołami, cmentarzami oraz szpitalami były nieodpłatne” zasługuje na uwzględnienie. 

§ 2. O sposobie rozpatrzenia petycji Przewodnicząca Rady zawiadomi Wnoszącego. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
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Uzasadnienie
Uzasadnienie do UCHWAŁA NR XIII/106/2019 RADY MIEJSKIEJ w Bardzie z dnia 19 grudnia 2019 r. 
w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie Petycją jest podanie zawierające żądanie, 
w szczególności, zmiany przepisów prawa, podjęcia rozstrzygnięcia lub innego działania w sprawie dotyczącej 
podmiotu wnoszącego petycję, życia zbiorowego lub wartości wymagających szczególnej ochrony w imię dobra 
wspólnego, mieszczących się w zakresie zadań i kompetencji adresata petycji. Petycja złożona do organu 
stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego jest rozpatrywana przez ten organ (art. 9 ust. 2 ustawy 
o petycjach). Rada gminy rozpatruje petycje składane przez obywateli i w tym celu powołuje komisję skarg, 
wniosków i petycji . W dniu 9 grudnia 2019 r. na posiedzeniu Komisji Skarg Wniosków i Petycji rozpoznano 
petycję, która 4 grudnia 2019 r. wpłynęła drogą elektroniczną do Urzędu Miasta i Gminy w Bardzie. W związku 
z faktem, że w Gminie Bardo nie istnieją płatne strefy parkingowe można uznać postulat Wnoszącego petycje jako 
bezprzedmiotowy. Jednak kwestia podejmowania w tym zakresie przepisów miejscowych pozostaje 
w kompetencjach organu stanowiącego Gminy i w związku z powyższym należy stwierdzić, że wysunięty postulat 
zasługuje na uwzględnienie i zostanie wzięty pod uwagę na przyszłość. W związku z powyższym podjęcie 
niniejszej uchwały uznaje się za zasadne. 
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